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MARE DE DÉU DEL 
CARME, 
          Us demanem, mare de Déu i 
mare nostra, que sentim sempre la 
pau del Senyor. 
          Que la nostra mirada sigui 
sempre neta i clara.  
          Que els nostres llavis 
pronunciïn només paraules 
d’encoratjament. 

          Que el nostre caminar sigui 
ferm, i la nostra actitud valenta. 

          Que el nostre cor estigui sempre 
obert per estimar tothom. 

          Que els nostres passos ens dirigeixin cap 
allà on podem ser útils. 

                         Que la nostra vida sigui ra-
diant i generosa, com la vostra, Mare de 
Déu. 
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          ESGLÉSIA PARROQUIAL DE L’ESCALA:  
                                Oberta de 9 a 1 del migdia (9 a 13) i de 6 a 2/4 de 9 del vespre. 
 

          HORARIS DESPATX INTERPARROQUIAL de l'Escala, Viladamat i S. Martí d'Empúries:  
                                                                                                               Divendres de 5 a 8 de la tarda. 
 
 

G�G�G�G�G�G�G�G�G�G�G�G 
 
 

Missa: L’Escala: DISSABTES I VIGÍLIES: A les 8 del vespre. 
 

    DIUMENGES i FESTES: L’Escala: A 2/4 de 12 del migdia.  
             Viladamat: A ¾ de 10 del matí.  
             Empúries: A ¾ de 1 del migdia.  
 

DIES FEINERS: L’Escala, a les 8 del vespre, celebració en absència de prevere. 
      ROSARI: Tots els dies feiners a 2/4 de 8 del vespre. 

 

G�G�G�G�G�G�G�G�G�G�G�G�
 

             PREGAREM: INTENCIÓ DE LA SETMANA: PREGUEM pels pescadors, que s’han 
de guanyar el pa en una feina dura i difícil; per tots els que treballen al mar i que han de passar 
temps lluny de casa seva. Per les seves famílies.  



PARRÒQUIA DE L’ESCALA. Dissabte, dia 22 de juliol: A les 8 del vespre, per la Pau i el progrés dels 
pobles. Diumenge, dia 23 de juliol: A 2/4 de 12 del migdia, per la comunitat parroquial.  

PARRÒQUIA DE VILADAMAT. Diumenge, dia 23 de juliol: A 3/4 de 10 del matí, per tota la 
comunitat parroquial.  
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HAN CELEBRAT EL SAGRAMENT DEL MATRIMONI: 
PARRÒQUIA D’EMPÚRIES: Paul CINTAS i Marie BARAYRE. 

             PREGUEM PER LA NOVA LLAR. 
 

HA MORT I HEM PREGAT PER ELLA: 
PARRÒQUIA DE L’ESCALA: Magdalena SUREDA PASCUAL, de 92 anys. 
                                                                                            DESCANSI EN PAU. 
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SEMBRAR 
En acabar el relat de la paràbola del sembrador, Jesús fa aquesta crida: «Qui tingui 

orelles, que escolti». Se’ns demana que prestem molta atenció a la paràbola. Però, en què 
hem de reflexionar? En el sembrador? En la llavor? En els 
diferents terrenys?  

Tradicionalment, els cristians ens hem fixat gairebé 
exclusivament en els terrenys en què cau la llavor, per 
revisar quina és la nostra actitud en escoltar l’Evangeli. No 
obstant això és important prestar també atenció a la sembra i 
la seva manera de sembrar. 

És el primer que diu el relat: «Un sembrador va sortir 
a sembrar». Ho fa amb una confiança sorprenent. Sembra de 
manera abundant. La llavor cau i cau per tot arreu, fins i tot 
on sembla difícil que pugui germinar. Així ho feien els 
pagesos de Galilea, que sembraven fins i tot a la vora dels 
camins i en terrenys pedregosos. 

A la gent no li és difícil d’identificar la sembra. Així 
sembra Jesús el seu missatge. El veuen sortir cada matí a 
anunciar la Bona Notícia de Déu. Sembra la seva Paraula 

entre la gent senzilla, que l’acull, i també entre els escribes i fariseus, que el rebutgen. Mai 
es desanima. La seva sembra no serà estèril. 

Desbordats per una forta crisi religiosa, podem pensar que l’Evangeli ha perdut la 
seva força original i que el missatge de Jesús ja no té força per atreure l’atenció de l’home o 
la dona d’avui. Certament, no és el moment de «collir» èxits cridaners, sinó d’aprendre a 
sembrar sense descoratjar-nos, amb més humilitat i veritat. 

No és l’Evangeli el que ha perdut força humanitzadora; som nosaltres els que l’estem 
anunciant amb una fe feble i vacil· lant. No és Jesús el que ha perdut poder d’atracció. Som 
nosaltres els que el desvirtuem amb les nostres incoherències i contradiccions. 

El papa Francesc diu que, quan un cristià no viu una adhesió forta a Jesús, «aviat 
perd l’entusiasme i deixa d’estar segur del que transmet, li falta força i passió. I una persona 
que no està convençuda, entusiasmada, segura, enamorada, no convenç ningú». 

Evangelitzar no és propagar una doctrina, sinó fer present enmig de la societat i en el 
cor de les persones la força humanitzadora i salvadora de Jesús. I això no es pot fer de 
qualsevol manera. El més decisiu no és el nombre de predicadors, catequistes i ensenyants 
de religió, sinó la qualitat evangèlica que puguem irradiar els cristians. Què encomanem? 
¿Indiferència o fe convençuda? ¿Mediocritat o passió per una vida més humana? 

José Antonio Pagola. 
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